
Мирослав Лајчак: ЕУ се довољно скривала иза хашког тужиоца Брамерца
субота, 28 новембар 2009 15:02

Министар спољних послова Словачке и добар познавалац прилика у региону Мирослав
Лајчак изјавио је да би, после препоруке ЕП, коначно и Савет министара ЕУ требало да
реши питање блокаде Србије на њеном европском путу и да је време за одлуку о
одмрзавању Прелазног споразума.

  

"Мислим да је извештај главног хашког тужиоца Сержа Брамерца веома позитиван.
Међутим, недостају оне две магичне речи 'пуна сарадња'. Плашим се да је то понављање
истог сценарија, а као што сам већ рекао, ова ситуација је мање неиздржива", сматра он.

  

"Унутар ЕУ расте осећај да ово, заиста, мора да се промени, да Србија не може да
настави да буде жртва једног човека и једне земље. Ово је политичка одлука и ту одлуку
ми морамо да донесемо на политичком нивоу, а не да се кријемо иза једног лица, главног
тужиоца", нагласио је Лајчак у интервјуу "Новостима".

  

Лајчак каже да Србија не треба да поднесе кандидатуру за пријем у ЕУ док не буде
извесно да ће бити прихваћена, позитивно примљена и прослеђена у Европску комисију.

  

"Нема смисла да направимо корак, ако немамо гаранцију", рекао је Лајчак и поновио да
Словачка снажно подржава процес проширења ЕУ, управо у односу на земље западног
Балкана.

  

(Танјуг)
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